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Protokoll	10-2020	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	11	augusti,	kl	19.00–21.45	per	videolänk	

	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Charlotte	Sandell	
	 Christina	Anehagen	
	 Malin	Hult,	suppleant	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	
	 Susanne	Gustafsson,	adjungerad	kassör	(t.o.m.	§	136	Ekonomi)	
	
Anmält	förhinder:	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Beatrice	Utterström	
	 Denise	Lundholm	
	 Anna	Johansson,	suppleant	
	
	
Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	132–149	
	
	
	
§	132	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna.	
	
	
§	133	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	
§	134	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Lena	Petri	till	justerare.	
	
	
§	135	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	9-2020	gicks	igenom	och	justerades	på	två	punkter:	§	121	Medlemsrapport	justerades	
med	att	Charlotte	Sandell	är	bakgrundsstöd	för	gruppen	för	nyhetsbrev	till	nya	pudelägare	och	nya	
klubbmedlemmar.	§	123	d)	Utställningskommittén	justerades	med	”Beslutade	att	Pudelnationalens	
ansvarsområden	blir	två:	utställning	(Fredrik	Nilsson	ansvarar),	Pudel-SM	(samordnare	Beatrice	
Utterström)	och	huvudsamordnare	(Aleksandra	Palumbo).	
Protokoll	nr	9-2020	godkändes	därefter	och	lades	till	handlingarna.	
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§	136	Ekonomi	
Ekonomin	är	fortfarande	god.	
	
Styrelsen	godkände	enhälligt	byte	av	bank.	Uppgifterna	från	Swedbank	skrivs	om	att	gälla	för	
Handelsbanken.	
	
Uppdrogs	till	kassör	Susanne	Gustafsson	att	ta	bort	alla	gamla	konton.	
	
Bokföringsprogrammet	är	bytt.	Susanne	Gustafsson	för	över	från	det	gamla	till	det	nya	under	augusti.	
	
Marianne	Backmans	anhållan	om	frimärken	godkändes.	
	
	
§	137	Medlemsrapport	
3271	medlemmar,	vilket	är	61	fler	än	förra	månaden.	Uppdrogs	till	Christina	Anehagen	att	göra	ett	
förslag	på	rapporter	till	verksamhetskonferensen.	
	
	
§	138	AU-beslut	
Södra	avdelningen	har	skickat	en	ansökan	om	utställning.	Beslutade	att	vi	inväntar	besked	hur	
planeringen	är.	
	
Beslutat	att	tryckning	av	klipphäfte	kan	ske.	
	
	
§	139	Verksamhetskonferensen	
Vi	kan	flyttas	till	Scandic	Infra	City	som	har	möjlighet	att	uppfylla	restriktionerna	med	avseende	på	
corona.	Beslutade	att	inbjudan	skickas	till	avdelningarna	med	begäran	om	snabb	återkoppling	
avseende	rum	och	hundrum.	Uppdrogs	till	Charlotte	Sandell,	Fredrik	Nilsson	och	Lena	Petri	att	fråga	
avdelningarna.	Beslutade	att	skapa	bollplanksgrupp	för	vilka	vi	ska	bjuda	in.	Beslutade	att	SPK	CS	står	
för	kost	och	logi	för	2	personer	från	varje	avdelning.		
	
	
§	140	Pudelnationalen	2021	
Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	att	skicka	lista	med	domarförslag.	Fredrik	Nilsson	kontaktar	Vilsta	igen	
om	arrangemang.	
	
	
§	141	Vad	händer	med	renrasiga	hundar?	
Angående	att	holländska	kennelklubben	har	antagit	myndighetsbeslutet	om	uppfödning/avel	måste	
vi	vara	förberedda	och	vässa	våra	argument	när	det	gäller	avel	för	renrasiga	hundar.	Uppdrogs	till	
Charlotte	Sandell,	Fredrik	Nilsson	och	Aleksandra	Palumbo	att	samarbeta	med	avdelningarna	med	
detta	att	presenteras	på	verksamhetskonferensen.	
	
	
§	142	Kommittéer	
Beslutades	att	sammankallande	för	kommitté	ska	skicka	rapport	om	man	inte	kan	vara	med	på	ett	
möte.	Styrelsen	var	enhällig	i	detta	beslut.	
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Avelskommittén	
- Arbetet	med	RAS	påbörjas	nästa	år.	
- Möte	genomfört	med	SPKs	avelsråd	för	samarbete.	Nästa	möte	hålls	i	oktober.	Beslutat	att	

Charlotte	Sandell	får	kopia	på	de	frågor	som	kommer	in	till	avelsrådet.	
- Kommittén	är	överens	att	inte	upprätta	en	hanhundslista.	Man	arbetar	på	en	text	med	

rekommendationer	hur	man	I	stället	kan	söka	hanhund	enligt	SPKs	kriterier.		
- DNA,	färgtester	osv.	DNA-lista?	
- Arbetsbeskrivning	finns	sedan	tidigare,	men	måste	ändras	och	förnyas.	
- Fråga	om	pudeln	var	uppdelad	på	olika	aktivitetsinriktningar.	Uppdrogs	till	Charlotte	Sandell	

att	svara.	Vi	har	en	homogen	ras	och	detta	tas	upp	i	RAS.	SPK	syftar	till	att	behålla	rasen	som	
den	är.	

- Rcd4:	upplysning	via	t.ex.	artikel	att	man	rapportera	till	Barbro	Teglöf	om	test	har	gjorts.	
Förslag	att	nyhetsbrev	kan	ha	länkar	till	labb	som	gör	testerna	och	brev	till	uppfödarna.	

	
Kommittén	för	information,	media	och	marknadsföring	
a)	Facebook/Instagram	/Youtube	
Vi	har	över	7	200	följare	på	Facebook	och	redan	900	följare	på	Instagram.	Fler	följer	oss	nu	även	på	
Youtube.	
	
b)	Hemsidan	
Filmer	om	pälsvård	har	lagts	upp.	Arbete	på	gång	med	avelssidorna	och	presentation	av	CS	styrelse.	
	
c)	Nyhetsbrev	
Ett	nyhetsbrev	har	gått	till	alla	medlemmar	och	avdelningar.	
	
d)	Pudelnytt	
Arbetet	fortgår	med	bl.a.	artiklar	om	uppfödare	och	pudelns	färger.	
	
Marknadsföringsgruppen	
Freddie	Gudmunds	Dandemar	arbetar	vidare	och	försöker	hitta	nytt	folk.	
	
Utställningskommittén	
Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	att	skicka	in	ansökan	om	tvådagarsutställning	i	oktober	2020	för	västra	
avdelningen.		
	
Kommittén	för	arbetande	pudlar	
Styrelsen	diskuterade	hur	tävlings-	och	utställningsåret	har	sett	ut	och	det	ser	svårt	ut	med	rättvisa	
åretslistor.	Styrelsen	var	enhällig	i	sitt	beslut	att	inte	har	några	åretslistor	under	2020.	
	
§	143	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Nordisk	pudelkonferens	hölls	i	februari,	men	minnesanteckningar	saknas.	Alla	deltagare	har	
därför	fått	ett	dokument	att	fylla	i	och	sammanställning	görs	på	detta.	Sammanfattningsvis	
innehöll	konferensen	många	bra	förslag	till	medlemsvård.	

• Ordförande	i	mellansvenska.	Ingen	sponsring	på	foderavtalet.	Beslutades	att	det	är	ok	att	
leta	egna	fodersponsorer	under	2020.	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson	och	Freddie	Gudmunds	
Dandemar	att	kontakta	avdelningarna	samt	Lena	Petri,	Malin	Hult	och	Freddie	Gudmunds	
Dandemar	att	kontakta	olika	foderleverantörer.	
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§	141	Inkomna	skrivelser	
Nr.	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	

sammanfattning	
1	 Hanhundslista	 	 	Gått	till	hela	CS	 Mail	från	medlem,	

bör	besvaras.	
Uppdrogs	till	
Charlotte	Sandell	
att	svara	på	detta.	

2	 Icke	hänvisning	 	 	2a	bilaga	-	Information	till	
klubbar	gällande	ICKE	
HÄN	

2b	bilaga	-	ICKE	HÄN	juli	1	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
avelskommittén.	

Gäller	ej	pudel	

3	 Blocket-annons	 	 Inkommen	från	
mellansvenska	avd.	

Diskussion	
angående	
samarbete	med	
rasklubbar	
bordläggs	till	nästa	
möte.	

4	 Icke	hänvisning	
SKK	

4a	bilaga	-	Information	till	
klubbar	gällande	ICKE	
HÄN	

4b	bilaga	-	ICKE	HÄN	juli	2	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
avelskommittén.	

Gäller	ej	pudel	

5	 SLU	
Forskningsnyhete
r	juli	2020	

	 Skickad	till	
avdelningarna.		

	

6	 Uppdaterad	
Covid-
information	20	
juli	2020	

6a	bilaga	-	Info	till	SKKs	
klubbar	-	CS	presidium	
beslut	20	juli	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
avelskommittén.	

	

7	 Bokpaket	 	 		 Besvarad	av	Lena	
Petri	

8	 Ej	fått	pudelnytt	
nr	2	(medlem)	

	 	 Besvarat	av	
Christina	Anehagen	

9	 Centralarkiv	hos	
CS	

	 Inkommen	från	
södra	avd.	

Uppdrogs	till	Sonja	
Hagelberg	att	
svara.	
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Nr.	 Ärende	 	Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	
sammanfattning	

10	 Formell	ursäkt,	
veterinärs	
uttalande	

	 	 Avvaktar	
vidarebefodring	till	
vi	beslutat	om	
hantering.	(Verkar	
ha	gått	till	alla	avd	
ord)	

11	 Arrangemang	av	
utställning	

	 Inkommen	från	ord	
västra.	

Avdelningarna	bör	
samarbeta.	

12	 12	
Konferenssamtal	
via	WCOM	AB	

	 Till	avdelningarna.	 Besvarat	av	Lena	
Petri	

13	 Frimärken	 	 	 Uppdrogs	till	
Susanne	
Gustafsson	att	
beställa	till	
Marianne	
Backman.	

14	 Utbetalning	april-
juni	2020	
hundungdom	

	 	 	

15	 Utebliven	
pudelnytt	

	 	 Besvarad	av	
Christina	
Anehagen.	

16	 Andra	
remissomgången	
SKKs	almänna	
regler...	

16a	bilaga	-	Andra	remiss	
allmänna	regler	
klubbar_2020-08-11	

16b	bilaga	-	Allmänna	
regler	2022_Andra	
remiss_klubbar_2020081
1	

Skickad	till	
avdelningarna.	

Vilken	svarstid	vill	
vi	ha	från	
avdelningarna?	

	
	
§	144	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	-	
Västra:	-	
Mellan:	protokoll	nr	6-2020	
Södra:	protokoll	nr	9-2020	
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§	145	SKK-protokoll	och	information	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	AK	3-2020,	FK	3-2020,	KSS	3-2020,	KUS	4-2020	och	UKK	3-2020.	
	
	
§	146	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	147	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
	
	
§	148	Kommande	möten	
•	8	september	(telefon-/videolänksmöte)	
•	8	oktober	(telefon-/videolänksmöte)	
•	24–25	oktober	verksamhetskonferens	
•	8	december	(telefon-/videolänksmöte)	
	
	
§	149	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	
Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 	___________________________	 	

Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Lena	Petri,	av	mötet	vald	justerare	


